
  فرمانده ارتش در منطقه شمال شرق کشور  در نشست 
خبری خــود به مناســبت هفته دفــاع مقدس کــه  روز 
گذشته در مشــهد برگزار شد، در پاســخ به سؤال یکی 
ازخبرنــگاران در خصــوص آخریــن وضعیــت اراضی 
آبشار 2  و جزئیات جلسات شــورای عالی شهرسازی 
و معماری دربــاره ایــن اراضی گفــت: از همه اصحاب 
رســانه می خواهم این موضوع را سیاســی نکنند. این 
موضوع نه امنیتی و نه سیاسی است. قضیه آبشار 2 در 
ســال 1390 در کمیســیون ماده 5 تصویب شده بود. 
امیر ســرتیپ دوم ســتاد "رضا آذریان" افزود: در ســال 
92 گفتند این موضوع مورد تایید نیســت. بعد هم در 
کمیسیون ماده 5 مشهد تصویب شد، اما باید در شورای 
عالی شهرسازی کشور تصویب شود که به ما ارتباطی 
ندارد.امیر آذریان اظهار کرد: نوشــتند بولــوار نماز را 
ارتش مسدود کرده است. اصلا بولوار نماز باز نبوده که 
ارتش مسدود کند. کســی بولوار نماز را باز نکرده بود. 
بنده خواهش می کنم مطالب بررسی شــود .  در سال 
95 خیابان شهدای ارتش را باز کردیم. این زمین آبشار 
و پادگان متعلق به آستان قدس است و ما مستاجر آستان 

قدس هستیم.

بازرسی به موضوع ورود کرده بود	 
امیر آذریــان ادامــه داد:  مــا داشــتیم با شــهرداری 
کارمان را انجام می دادیم که اداره  بازرســی استان 
اعلام کــرد، ایــن مصوبه شــورای عالی شهرســازی 
ندارد. گفتیم اگر ندارد پس ما این خیابان را ببندیم. 
بولوار شــهدای ارتش الان به صورت غیــر قانونی باز 
است. به بنده هم دســتور دادند که آن را ببندم، ولی 
به خاطر مردم این کار را نکردم. وقتی اداره بازرسی 
اعلام می کند ایــن کار را انجام ندهیــد؛ خوب نباید 
انجام شــود.وی ادامــه داد: پــس از باز شــدن بولوار 
شهدای ارتش اعلام کردیم، بیایید آن را از ما تحویل 
بگیریــد. گفتنــد مصوبه شــورای عالی شهرســازی 
ندارد، ما هم تحویل نمی گیریم. ما گفتیم اگر مصوبه 
نــدارد، چرا می خواهیــد ادامه آن را بــاز کنید؟ الان 
اگر در این مســیر اتفاقی رخ دهد، از نظر فنی پلیس 
راهور قبول نمی کند.وی ادامــه داد: مابرای این که 
حســن نیت خودمان را نشــان دهیم، در طول شش 
ماه گذشته سه بار به تهران رفتم و در جلسات شورای 
عالی شهرسازی شرکت کردم، آخرین آن 29 مرداد 
بوده که رئیس شورای عالی شهرسازی کشور به من 
زنگ زد و گفت چرا بولوار شــهدای ارتش را بستید؟ 

بنده هم گفتم بولواری باز نشده است که ما ببندیم.

چرا موضوع را سیاسی می کنید	 

فرمانده ارتش در منطقه شــمال شرق کشــور با تاکید 
بر این که نباید ارتــش را مقابل مردم قــرار داد، افزود: 
چرا این کار را انجام می دهند؟ چرا موضوع را سیاسی 
می کنند؟ چرا گفتند؛ این زمین هامتعلق به فرماندهان 
ارتش اســت؟ در این زمینه نامه داریم، چــرا این کار را 
می کنند؟ چه کسی این جا ذی نفع است؟وی افزود: 
56.5 درصد  این اراضی متعلق به شهرداری است. از 
بقیه اراضی هم فقط 40 درصد متعلق به ارتش و باقی 
مانده هم متعلق به آستان قدس است.امیر آذریان خبر 
داد: یک شنبه گذشته  بعد از جلسه تهران، جلسه فنی 
در این خصوص برگزار شــد و یک شنبه هفته آینده نیز 
پنجمین جلسه کمیسیون ماده 5 در این زمینه تشکیل 
جلسه خواهد داد.امیر آذریان اظهار کرد: کسانی در 
این زمینه کارشکنی می کنند و می گویند این پادگان 
را به دست ما بدهید. ما یک  متر زمین را بدون دستور 
مقام معظم رهبری نمی توانیم به کســی بدهیم. بنده 
شــنیدم آقایی، گفته که امیر آذریان از آقا )مقام معظم 
رهبری( حرف می زند. بله بنده فدایی آقا هستم، بنده 
سرباز ایشان هستم. به من دستور داده شده از این جا 

محافظت کنم.

شهرداری 5 میلیارد پول گرفته است	 
وی ادامه داد:  شهرداری از 300 پرسنل ما که بالاترین 
درجه آن ها سرگرد بوده است، به خاطر ساخت واحد 
های مســکونی در این اراضی در مجموع پنج میلیارد 
تومان پول گرفته اســت. چــرا این هــا را نمی گویند. 
همان واحدهــای مســکونی کــه می خواهنــد آن جا 
بسازند متعلق به شهرداری، ارتش و آستان قدس هم 
هســت. ولی همکاران ارتشی ما  کســانی هستند که 
در پایین ترین درجه قرار دارنــد. امیر آذریان افزود: از 
روز اول حسن نیت خودمان را مبنی بر باز شدن بولوار 

شهدای ارتش نشان دادیم و صورتجلسه کردیم. بعد 
از این که ما  بولوار را باز کردیم، ســپس آســتان قدس 
بولوار را بست که با رایزنی مجدد باز شد.وی ادامه داد: 
از طریق سلسله مراتب به ما گفته شد که همه چیز را در 
نظر بگیریم.  ما هم همه چیز را در نظر گرفتیم. گفتند 
نقشــه پادگان این جا)لشــکر77( را بیاورید تصویب 
کنیم، ما هم روز گذشــته آن را تحویل دادیم. در سال 
86  از ســتاد کل بــه اســتانداری، راه و شهرســازی و 
شهرداری دستور داده شده بود که پادگان لشکر 77 
جابه جا و از شــهر خارج شــود. در حالی که براســاس 
مدارک موجود دستور داده شد، زمین  به ارتش داده 
شود، که واگذار نشد. آب، برق، گاز  و موارد زیرساختی 
به آن جا برده شــود؛ اما برده نشــد. همه این موارد  را 
خریداری کردیم و پادگان را هم ســاختیم و تیپ را در 

آن جا مستقر کردیم.
امیر آذریــان ادامه داد : ما دســتور را اجــرا کردیم، چرا 
بقیه دستور را اجرا نمی کنند؟ مگر دستور مقام معظم 
رهبری را کســی می تواند اجرا نکند؟ چرا سیاســیون 
اجرا نکردند؟ ما اجرا کردیم و آقا فرمودند؛ از انتفاع این 
پادگان، پادگان بســازید و این دست نوشــته آقا را بنده 
همه جا همراهم دارم. وقتی این نوشــته را نشــان می 
دهم همه سیاســیون می گویند؛ عجب.  می گویم این 
را به شما داده ام سوابقتان را نگاه کنید.فرمانده ارتش 
در منطقه شمال شرق کشور افزود: ما این پادگان را از 
فروش زمین  پادگان اهواز، زاهدان و تبریز ساختیم. یک 
ریال از این انتفاع به ارتش نرسیده است. امیر آذریان در 
واکنش به طرح موضوع خبر منتشرشده از سوی روابط 
عمومی آســتان قدس رضوی مبنی بر این که  آســتان  
قدس هیچ مشکلی برای بحث بولوار نماز ندارد، بیان 
کرد: اگر سخنان »رحمتی زاده« در رادیو را گوش کرده 
باشید گفته بود:  این جا که بسته شد ما به آن طرف کاری 
نداریم. یعنی از آبشار یک به بعد یعنی انتهای آیه ها به  

بعد متعلق به آستان قدس اســت به آن طرف متعلق به 
آستان قدس نیست و کسی کاری ندارد.

گفتیم کلا ببندید!	 
فرمانده ارتش در منطقه شــمال شرق کشور توضیح 
داد: شما که در صحنه حضور نداشتید؛ اگر یک لحظه 
غفلــت می کردیم ایــن را باز مــی کردندکه شــهردار 
به من زنگ زد و به او گفتم ایــن کار را نکنید.  گفتند 
بگذارید ما یک تکانی بخوریم، گفتم کلا ببندید.وی 
افزود: در برنامه رادیویی گفتم این جا هم می گویم؛ 
آمدند گفتند ادامه ارشاد به رضا را که پارکینگ های 
ماســت برای ما بازکنیــد. گفتم طرحتــان را بیاورید 
تــا بازکنیم. طــرح را آوردند مــا هم طــرح را بردیم به 
فرماندهان نشان دادیم و گفتیم حداقل می خواهند 
زیباســازی شــود.وی تاکید کرد:  به »تقی زاده« هم 
گفتم ایــن کار را انجام مــی دهم چون مســئولیتش 
با من اســت . اما آن موضوع رفته و به کشــور رســیده 
است، وقتی به کشور رسیده بنده که نمی توانم برای 
آن تصمیم بگیرم. ولی خواهشی که دارم این است که 
مسئله سیاسی نشــود. وی افزود: اگر در کمیسیون 
ماده 5 و شــورای عالی شهرســازی تصویب شود، ما 
بلافاصله این بولــوار را باز مــی کنیم، البتــه ما آن را 
نبستیم. از نظر قانونی ما نباید به آن ها اجازه دهیم، 
درختان آن جا را هــم آبیاری کننــد.وی تاکید کرد: 
می گویند این ها به خاطر منافع شــخصی این کارها 
را می کنند، در حالی که چهار سال است از نیرو های 
ما پــول گرفته انــد. ناراحتی مــا از این اســت که پنج 
میلیارد هم بابت پروانه ها از نیروهــای ما پول گرفته 

اند و پیش نویس پروانه هم دست ماست.

عضو شورا : بولوار نماز بازگشایی می شود	 
رئیس کمیسیون عمران و شهرسازی شورای اسلامی 
شــهر مشــهد از بازگشــایی بولوار "نماز" در آینده ای 
نزدیک خبر داد.  "محمدهادی مهدی نیا" در حاشیه 
جلســه علنی شــورای اســلامی شــهر  افــزود: کلیت 
مصوبــه ای کــه در کمیســیون عمــران و شهرســازی 
تصویب شده این است که هر تصمیمی که در خصوص 
سایت پادگان و اراضی آبشار می خواهد گرفته شود، 
باید با هم برای آن تصمیم گیری شود و متناسب با این 
مصوبه قرار است که طرح نهایی به کمیسیون ماده 5 
برای تصویب ارسال شود.وی ادامه داد: قطعاً نه تنها 
مشکل بولوار نماز، بلکه مشــکل اراضی و کاربری ها 
نیز از این طریق حل خواهد شد.مهدی نیا تاکید کرد: 
مشکل بازگشــایی بولوار نماز به دلیل سوء برداشتی 
بوده که شــده اســت. امیدواریم بــا توجه بــه پیگیری 
اســتانداری و شــورای تأمین در چنــد روز آینــده این 

مشکل حل شود.

حرف مردم
روزنامه سیاسی، اقتصادی، فرهنگی، اجتماعی خراسان رضوی

برای اطلاع مسئولان

 مخاطبان گرامی، ستون»برای اطلاع مسئولان « صدای شما را به صورت مستقیم به اطلاع مسئولان 
استان می رساند.

اتوبوسرانی 

 چرا دستگاه های شــارژ من کارت کم شده است. 
 دکــه هــای روزنامــه فروشــی کــه قبلا دســتگاه شــارژ 
من کارت داشــتند، الان این کار را انجــام نمی دهند و 
بیشــتر وقت ها برای ســوار شــدن اتوبوس باید دو برابر 

هزینه کنیم.
در ماه مبارک رمضــان ، در برنامــه تلویزیونی"ماه 
طاهر" خراسان رضوی جایزه ای برنده شدم، ولی هنوز 

به دستم نرسیده است.
از شرکت اتوبوسرانی خواهش می کنم که مسیر 7 
یا خط دیگر  در مجیدیه 33 روبــه روی بازار خودرو را با 
توجه بــه تعداد زیــاد مســافر به علت یک شــنبه بــازار و 

مجتمع تجاری اضافه کند.
اتوبــوس هــای خــط202 آرامــگاه فردوســی در 
ایســتگاه های بین پلیس راه تا ســه راه فردوســی اصلا 
توقف نمی کنند. از اتوبوسرانی می خواهیم که در این 
مســیر ها برای قشــر ضعیف، ایســتگاهی تعبیه شود تا 

راحت تر به محل کار خود برسیم.
از راننــدگان اتوبوســرانی خواهش مــی کنیم  که 
موقع رانندگی با تلفن همراه شــان بــازی نکنند. چون 
شاهد مواردی در این زمینه بودیم که جان مسافران به 

خطر افتاده است.
شهرک "حجت آباد" جاده کنه بیست اتوبوس واحد 

ندارد. لطفا مسئولان رسیدگی کنند.

شهرداری

با توجه به ترافیک سنگین پل های بولوار وکیل آباد، 
چرا شــهرداری برای ایجاد حداقل دو زیرگذر یا روگذر 
مشــابه جاده چناران اقدامی نمی کند، تا وقت مردم به 

هدر نرود.
شهرداری منطقه 9 زمین های حریم کال حدفاصل 
خیابان های "سرو" و شهید "چراغچی" را که نهادهای 
دولتی مدعی مالکیت آن هســتند و الان هیچ استفاده 
ای از آن هــا نمی شــود  برای رفــاه حال اهالــی منطقه 

تملک و به فضای سبزتبدیل کند.
آبیاری  وســط  بولــوار  ارشــاد انجام  می شــود،ولی  
درختان حاشــیه  بولوارآبیاری  نمی شوند،  آیا  جزو  تعهد 

 پیمانکار  شهرداری  نیست؟
چرا اعضای شورای شهر اصرار بر افزایش نرخ الیت 
دارنــد. پارکینــگ ارزان قیمت که نســاختند.حتی در 
خیابان های کم ترافیک هم طرح الیت را اجرا کرده اند.
مراکز دریافت بازیافت شــهرداری بــه جای دادن 
مواد شوینده در قبال مواد بازیافتی ، به دستگاه شارژ من 
کارت هم مجهز شــوند  که قطعا اســتقبال بیشتری هم 

خواهد شد.
چرا شهرداری خودروهایی را که، سد معبرکرده و 
جزوخودروهای فرسوده وآلاینده درسطح شهر هستند 
بدون اطلاع رسانی به مالکان، به پارکینگ منتقل می 

کند.
تعجب می کنم از سخنان شــهریاری عضو شورای 
شــهر که گفته " کســی که تــوان پرداخت الیــت ندارد، 

خودروی خود را به خیابان نیاورد.«

متفرقه 
موسسه "کاسپین" چرا پول های مردم را نمی دهد. 
ســه ماه اســت پیگیری مــی کنیم و هنــوز بــه نتیجه ای 

نرسیدیم.
ما اهالی بولوار امامت ، امامــت 18 از وجود افراد 
معتــاد و مــواد فــروش در محــل و ورودی پارک خســته 
شــدیم. لطفا این موضــوع را پیگیــری کنید تــا حداقل 
گشــت های پلیس در این محل مســتقر شــوند و اهالی 

منطقه امنیت داشته باشند.
در بولوارمجد )ازخیابان آبکوه تا شــهید قرنی( که 
جمعیت زیادی نیز در آن ســاکن هســتند، نه ایســتگاه 
اتوبــوس وجــود دارد و نه بانک . ســاکنان با مشــکلات 

زیادی روبه روهستند.
همسرم مدت  10 ســال اســت ، فارغ التحصیل 
شده اســت و با این که مدارس دبیر تخصصی ندارند، 
اما هر ســال بــا واژه نیــاز نداریم  از جذب همســرم در 
آموزش و پرورش امتناع می شــود. اما بعد متوجه می 
شویم که افرادی خاص به صورت حق التدریس جذب 

می شوند.
طبق قانون، اداره هــای دولتی باید برای عبور  و 
مرور معلولان و جانبازان مناســب ســازی شود . ولی 
ورودی ســاختمان یکی از اداره هــا در بولوار فکوری 
13پلــه دارد و برای رفــت و آمد مشــکل داریم.  نمی 
دانیــم شــهرداری طبق چــه قانونــی پایــان کار داده 

است.
به آقای گل محمدی سرمربی تیم فوتبال پدیده به 
خاطر نتایج خوب در لیگ برتر و جام حذفی تبریک می 
گوییم و ازمسئولان می خواهیم که مشکلات مالی تیم 

پدیده را حل کنند.
در روســتای "قیاس آباد" جاده "کنه بیســت"  دام 
های دامداران و لوازم منازل به ســرقت برده می شود.

خواهشمندیم به این موضوع توجه بیشتری شود.
برخی کالا ها توســط غرفه داران در فرودگاه و راه  
 آهن نســبت به ســطح شــهر خیلی گــران تر بــه فروش 
می رســد از تعزیرات درخواســت می کنیم  که نظارت 

بیشتری به این مکان ها داشته باشد.

 درمانی 

آقای وزیر بهداشت، در بیمارستان هفده شهریور به 
بیماران بخش دیالیز به جای  ناهار، کالباس و عدس پلو 
می دهنــد. آیا بیمــاران دیالیــزی جزو بیمــاران خاص 

محسوب نمی شوند؟

شهرستان ها 

شهرستان درگز بسیار محروم است . کارخانه ها و 
کارگاه های تولیدی در حال تعطیل شدن هستند. لطفا 

مسئولان به این شهرستان بیشتر توجه کنند.
جاده های روستایی شهرســتان سرخس خیلی   
خراب اســت و روســتاییان برای عبور و مرور در فصل 

زمستان دچار مشکل می شوند .
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